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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw. 

Op 19 januari 2016 heeft de Stichting Flyover Groningen de resultaten gepresenteerd van het 
eindonderzoek naar de haalbaarheid van een kabelbaan in Groningen - ook wel de flyover 
Groningen. In dit rapport heeft de stichting beoogd dat een flyover in Groningen op het tracé 
Euroborg/Sontplein/Grote Markt technisch en financieel haalbaar zou mbeten zijn. 

Ook gaf de stichting in dit rapport aan dat het mogelijk zou moeten zijn potentiële 
(investerings)partners aan te trekken. Er werden echter geen concrete partijen genoemd. Na de 
presentatie van het rapport hief de stichting zichzelf op. Daarmee zag het college zich voor de 
vraag gesteld het onderzoek zelf verder uit te werken en actief op zoek te gaan naar 
investeringspartners. Dat was niet conform eerder met de stichting gemaakte afspraken. 

We hebben (mede) daarom middels een brief (d.d. 17-03-2015, kenmerk 5579817) afwijzend op 
dit initiatief gereageerd. Naar aanleiding van deze brief vond op 14 april 2016 een nieuw gesprek 
plaats tussen de Groninger City Club (GCC) en wethouder de Rook. In dit gesprek is ons een 
nieuwe vraag gesteld. De vraag is om inhoudelijk commentaar te leveren op het 
haalbaarheidsonderzoek, om zo tot een beter onderzoek te komen. Daartoe zijn we bereid. 

We stellen daarbij dezelfde eisen als de eisen die we in 2011 aan de Stichting Flyover Groningen 
stelden: we kijken naar de planologische inpassing van een flyover na een positief en gedegen 
haalbaarheidsonderzoek. Daarin moet voldoende aandacht zijn voor de juridische, ruimtelijke, 
economische en technische aspecten van een flyover, en moet er voldoende aandacht zijn voor het 
maatschappelijk draagvlak. 

Dit moet gedragen worden door een marktpartij die investering, beheer, onderhoud, aanleg en 
exploitatie van de flyover voor zijn rekening wil nemen. 



Bladzijde 2 van 2 

Ook tekenen we aan dat hangende het onderzoek naar de flyover de ontwikkeling van de stad 
gewoon moet kunnen doorgaan. Een eventuele komst van een flyover zou aanzienlijke gevolgen 
hebben voor een aantal grote ruimtelijke projecten in onze (binnen)stad. Wij zullen in de 
uitwerking van bestaande en bij de ontwikkeling van nieuwe projecten vooralsnog niet 
voorsorteren op de mogelijkheid van een flyover. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester. 
Peter den Oudsten 

de secretaris. 
Peter Teesink 


